

قائمة بأسماء المترشحين لأعضاء مجلس إدارة صندوق أمان للاستثمار العقاري ليمت انتخابهم في جمعية العامة غير العادية والجمعية العامة العادية السنوية.

الرقم	المرشح	رقم المساهم	المؤهلات العلمية	الخبرة العملية	مستقل/غير مستقل
1	علي حسن سليمان	099255191	ماجستير العلوم ماجستير في إدارة النقل الجوي.	44 سنة في مجال الطيران وفي مجال تطوير العقاري.	غير مستقل
2	ذو الحلمي قمر الدين	000050806	حاصل على درجتي ماجستير. درجة الماجستير في المحاسبة من جامعة تكنولوجيا مارا بمانيزيا، ودرجة الماجستير في التعليم (تقني) من الجامعة التكنولوجية الماليزية، وبكالوريوس الآداب (مع مرتبة الشرف) في المحاسبة والمالية من جامعة كنت، المملكة المتحدة.	خبرة لمدة 25 سنة في مجال الخدمات المصرفية الاستثمارية وإدارة الصناديق.	مستقل
3	صلاح عبدالله سلطان الشامي	99178387	ماجستير في إدارة الأعمال بكالوريوس في التسويق. دبلوم الثانوية العامة.	خبرة 26 في شركة المها النفطية في عدة مجالات من ضمنها التخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر والتسويق وتطوير الأعمال والاستثمار وتطوير شبكة محطات الوقود وخدمة العملاء والأعمال التجارية وغيرها خبرة 3 سنوات في مجال سلسلة المحلات التجارية.	مستقل



مستقل	خبرة لمدة 28 سنة في مجال المحاسبة والتمويل والعمليات	بكالوريوس تجارة	000532932	عبد الغفور او لياتيل	4
مستقل	المالك لشركة اعمال البريمي لاستثمار. عضو لجنة التطوير العقاري فرع غرفة التجارة و الصناعات في البريمي. موظف بالمكتب الإعلامي لنادي العين. العلاقات العامة في مؤسسة زعيم الامارات لخدمات الانترنت.	طالب في كلية البريمي الجامعية تخصص اقتصاد الاعمال. ثانوية عامة. دورات تدريبية مختلفة	000360236	علي بن سيف بن علي الساعدي	5



List of Candidates for Membership on the Board of Directors of Aman Real Estate Investment Fund To be elected at the Extraordinary General Assembly and the Annual Ordinary General Assembly.

No.	Candidate Name	Shareholder Number	Academic Qualifications	Practical Experience	Independent / Non-Independent
1	Ali Hassan Suleiman	099255191	Master of Science. Master's Degree in Air Transport Management	44 years of experience in the aviation sector and in real estate development	Non-Independent
2	Zulhilmay Kamaruddin	000050806	Holds two Master's degrees: Master's in Accountancy from Universiti Teknologi MARA (Malaysia) and Master's in Education (Technical) from Universiti Teknologi Malaysia; Bachelor of Arts (Hons) in Accounting and Finance from the University of Kent, United Kingdom	25 years of experience in investment banking and fund management	Independent
3	Salah Abdullah Sultan Al-Shamsi	99178387	Master of Business Administration; Bachelor's Degree in Marketing; General Secondary School Diploma	26 years of experience at Maha Petroleum Company in various fields including strategic planning, risk management, marketing, business development, investment, development of fuel station networks, customer service, and commercial operations; plus 3 years of experience in the retail chain sector	Independent
4	Abdul Gafoor Uliyathel	000532932	Bachelor of Commerce	28 years of experience in accounting, finance, and operations	Independent
5	Ali Saif Ali Al-Saadi	000360236	Student at Al-Buraimi University College, majoring in Business Economics; General Secondary School Certificate; various training courses	Owner of Al-Buraimi Business Company for Investment; Member of the Real Estate Development Committee – Al-Buraimi Branch of the Chamber of Commerce and Industry; Employee at the Media Office of Al-Ain Club; Public Relations at Zaeem Al-Emarat Foundation for Internet Services	Independent